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Δήλωση - κεραυνός του Τσοβόλα κροαναγγέλει νέα οικονομική πολιτική

me ΗΜΠΠΗ1Α
ΜΜ2Β19ÑIK
Πριν από την Εκθεση Θεσσαλονίκης οι αλλαγές -  0 Αρσένης είπε στη Βουλή ότι θα ψηφίσει το φορολογικό νομοσχέδιο

ΑΝΤΙΘΕΤΑ με τις πρόσφατες δηλώσεις του Σημίτη που σαφέστατα άφηναν 
να εννοηθεί ότι η Λιτότητα θα συνεχιοθεί και πέραν του 1987, .ο Τοοβόλας 
ανακοίνωσε χθες από του βήματος της Βουλής με απόλυτη κατηφορημίίτικό* 
τητα την λήξη του σταθεροποιητικού προγράμματος και προανήγγειλε νεα 
οικονομική πολιτική από τις αρχές του 1988, κύριος άξονας της οποίας θα 
είναι η ανάπτυξη και φυσικά κάποιες παροχές.

ΣΥΖΗΤΗΘΗΚΑΝ ΧΘΕΣ ΣΤΟΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΚΥΚΛΟ

Μ όνιμες επιτροπές 8α λύνουν τ ις  
διαφ ορές καταναλωτων-εμπόρων

I Φθηνά ρεύμα στη βιομηχανία...

Η ΔΗΛΩΣΗ αυτή του υπουρ
γού των Οικονομικών για την ο
ποία σύμφωνα με πληροφορίες 
προηγήθηκ« συνεννόηση μ« τον 
πρωθυπουργό— ο Τσοβόλας α
πούσιασε για λίγη ώρα από την 
αίθουσα της Βουλής μετά την ο
μιλία του Αρσένη —  δημιούργη
σε από την πρώτη στιγμή «ρωτη-

ΘΕΜΕΑΤΑ προστασίας του κατα
ναλωτή και παροχής κινήτρων 
στήριξης της Χαλυβουργίας, συ
ζητήθηκαν χθες το βράδυ στη συ
νεδρίαση του οαισνοιακού κύκλου 
που έγινε στο υπουργείο Εθνικής 
Οικονομίας. Συγκεκριμένα ο υ
πουργός Εμπορίου Τόκης Ρουμε
λιώτης α να φέρθηκε στο νομοσχέ
διο που έχει καταρτίσει για την 
προστασία του καταναλωτή.

Μεταξύ των σημαντικότερων 
μέτρων που λαμβάνονται. είναι η 
βημωυργία μονίμων Επιτροπών 
Διακανονισμού των διαφορών (κα
ταγγελιών) των καταναλωτών με 
τους εμπόρους, διαδικασία που

προσφέρει άμεση αποτελέσματα 
και λύσεις και αποφεύγεται η τα
λαιπωρία του καταναλωτή στα Δι
καστήρια, προ της οποίας πολλές 
Φορές οι καταναλωτές προτιμούν 
να υποστούν την ζημιά και την κο- 
ροίδία, παρά να μπλέξουν οε δί
κες. που προϋποθέτουν χύοιμο 
πολλών ημερών.

Εξάλλου στην χθεσινοβραδινή 
συνεδρίαση επρόκεπο να συζητη
θούν οι προτάσεις του υπουργού 
Βιομηχανίας Αναστ. Πεπονή για 
την παροχή απαλλαγών στην Χα
λυβουργία. όπως η μείωση του
•ΠΑ στις αγορές του ακραπ. φθη
νά ρεύμα κλπ.

ΟΠΟΙ ΑΠΟΚΑΛΥΨΕ X 8g ΠΗΝ T.V. 0 ΤΣΟΒΟΛΑL·

MM'uwoi νεκροί οτην
Αποκαλυπτικότατος στο θέμα 

της φοροδιαφυγής των γιατρών 
και ακλόνητος στην απόφασή του 
για εφαρμογή του διάτρητου συ
νταγολογίου παρουσιάστηκε ο  υ
πουργός Οικονομικών κ. Δ. Τοοβδ-

Τσ υπουργείο 
Εξωτερικών υπέρ 

της «Μπόινγκ»!
Και τα δύο αποκλειστικά δημο

σιεύματα γης «Αυριανής· για την 
αμερικάνικη εταιρία «ΜπόΙνγκ· 
επιβεβαιώθηκαν.

Ο γοόκός διευθυντής της ε
ταιρίας ΡάΙτ Φόρε στ που είχε 
ουλληφθεΐ για οφειλές προς το 
ΙΚΑ ύψους 400.000.000 δρχ. α- 
φέθηκε ελεύθερος με παρέμβα
ση του υπουργείου Εξωτερικών.

Επίσης να την απόφαση του 
δηκητικού Εφετείου Πειραιά 
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λας στη χθεφνοβροδυνή εκπομπή 
της ΕΤΓ-1 «Ανοιχτά Χαρτιά·, κα
θηλώνοντας τους προέδρους του 
Πανελληνίου Ιατρικού Συλλόγου 
και του Ιατρικού Συλλόγου Αθη
νών kjc. Καραγκούνη και Γιαννάκη 
που δεν παρουσίασαν σοβαρά επι
χειρήματα για να δικαιολογήσουν 
ης  διεκδικήσεις τους.

Συγκεκριμένα σύμφωνα με στα
τιστικά στοιχεία του μηχανογρα
φικού κέντρου του υπουργείου 
Οικονομκών τα οποία παρουσίασε 
ο  κ. Τοοβόλας το 50% των γιατρών 
δηλώνουν εισόδημα κάτω από 
600-000 δρχ, ενώ μόνο ένα ελάχι
στο ποσοστά γιατρών δηλώνουν 
τα πραγματικά τους εισοδήματα.

Επίσης κατά την διάρκεια της 
εκπομπής ο υπουργός οικονομι
κών ανπδρώντας στον ισχυρισμό 
του κ. Καραγκούνη (πρόεδρος 
Í U L )  όπ υπήρξε μορατόριουμ 
στις σχέσεις υπουργείου-γιατρών 
για το θέμα του συνταγολογίου 
τόαο μέχρι τις 1β Ιουνίου όαο και
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ι Αφήστε τον μπάρμπα Γιάννη-ιιου δεν ι 
λογαριάζει κανένα - να τους 

τα πει χύμα στη Βουλή

Ο  κιτοκργάς Οικονομικών Λ. 
Το©ρόλος ι ε ι κ η ώ ω ιτας το 
ήλος της λιτότητας στη Βοελή 
μστικά αλλά και έκπληξη, κυρίως 
για το γεγονός γιατί μια τέτοια 
ανακοίνωση 6εν έγιν« από τον 
καθ' ύλην αρμόδιο υπουργό της 
Εθνικής Οικονομίας.

ΑΥΤΟ στάθηκε αφορμή, για 
να αναζωπυρωθούν οι φημολο
γίες περί αναδομήσεων.

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΑ όμως απ' αυ
τές, θεωρείται αναγκαστική συ
νέπεια μιας νέας οικονομικής πο
λιτικής, η αλλαγή του οικονομι
κού επιτελείου, ώστε οι νέοι που 
θα κληθούν να την εφαρμόσουν 
να είναι πιο πειστικοί προς τα έξω 
και να μην βαρύνονται από την 
λήψη σκληρών αντιλαϊκών μέ
τρων.

ΧΩΡΙΣ να αποκλείεται η παρα
μονή του Σημίτη — που αξιοπρε
πέστατα έφερε για δύο χρό^α 
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Για κατασκοπεία π α ρ α π έ μ π ε τα ι 
ο Μ εγαλοκονόμος

ΕΙΧΕ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΕΙ ΣΤΗΝΕΣΣΔ ΣΤΗ ΧΡΗΣΗ ΤΩΝ ΜΙΚΡΟΦΙΛΜΩΣ, ΟΠΟΥ 
ΕΙΧΕ ΠΑΕΙ ΜΕ ΨΕΥΤΙΚ010Ν0ΜΑ -  ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΤΑΙ ΣΤΟ ΒΟΥΛΕΥΜΑ

Τ ρ ε ις  κ α ρ χ α ρ ίε ς εμ φ ανίσ τη κ α ν 
σ το ν Ωρω πό και τη ν  Αίγινα!

Παρά το...κιινήγι οι Λιμενικοί δεν μπόρεσαν να 
τους εντοπίσουν και να τους εξοντώσουν

Νέα διάσταση στην υπόθε
ση «Μποχάν -  κατασκοπείας· 
δόθηκε χθες με την έκδοση 
του υπ* αριθμ. 3325/87 βου
λεύματος του Συμβουλίου 
Πλημμελαοδικών Αθήνας, με 
το οποίο ο φερόμενος ως συ
νεργάτης του Μποχάν Μιχαήλ 
Μεγαλοκονόμος παραπέμπε- 
ται στο Μυαό Ορκωτό Κα- 
κουργιοδικείο Αθήνας με την 
κατηγορία της «κατασκο
πείας·.

Ο  Μ^αήλ Μεγαλοκονόμος μα
ζί με το Νκόλαο Πστιτσούλη-γβ
τον οποίο εκδόθηκε επίσης χθες
απαλλακτικό βούλευμα -  είχαν 
ουλληφθεί το Σεπτέμβριο του 
'85 με την κατηγορία, ότι διοχέ- 
τευον μυστικά της χώρος <πη 
Σοβιετική Ενωση, συνεργαζόμε- 
νοι με τον τότε πρώτο γραμμο* 
τέα της Σοβιετικής πρεσβείας 
Σεργκέι Μποχάν. Η σύλληψή 
τους, όπως ελίχθη τότε, στηρί
χτηκε στις «αποκαλύψεις· ίου 
Μποχάν, ο οποίος αυτομάληο* 
στη Δύαη και σήμερα ζει στις Η
νωμένες Πολιτείες.

ΠΑΛΙ ΚΑΛΑ...

0 Σεϊτανίδης 
πρόεδρος στην 

Π Α ΣΕΓΕΣ
■  JO  Π ολύζος, αφού 
πρώ τα το ν  φ ήφ ιοι· 
μετά το ν  κατάγγειλε!

4 η  είδηση όπ δύο άτομα κατη- 
ΐρρούντοι για κατασκοπεία υπέρ 
η ς  Σοβιετικής Ενωσης προκά- 
|εσε όπως ήταν φυοικό ιδιαίτερη 
εντύπωση, καθώς μάλιστα συνέ- 
(χπτε χρονκά με την αποκάλυψη 
της δραστηριότητας του πολυ-

σπευσε να δηλώσει, ότι 
σημαίνοντα πρόσωπα του κρατι
κού μηχανισμού και της δημό
σιας ζωής της χώρας κάνουν, 
ούτε λίγο -  ούτε πολύ, κατασκο
πεία υπέρ της Σοβιετικής Ενω- 
οηςΙΙ..

Οι «αποκαλύψεις· του κ. Μη- 
τσοτάκη υποχρέωσαν την κ. Μα
ρία Γκανιάτσου. που είχε αναλά- 
βει την ανάκριση για την υπόθε
ση, να του ζητήσει να καταθέσει, 
προκειμένου να αποκαλύψει τα 
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Ούτε τη δροσιά σπς πλαζ και 
τις παραλίες της Αττικής δεν θα 
μπορέσουν να., απολαύσουν ό
πως δείχνουν τα πράγματα οι Α- 
θηναίοι. Αιτία το όπ, τώρα ειδικά 
που «καίγεται ·  από τη ζέστη ο 
τόπος, έκαναν την εμφάνισή 
τους οι καρχαρίες στην Αίγινα 
και στον Ωρωπό. Τ ο  άσχημο ό
μως είναι ότι τα κήτη αυτά (τρία 
τον αριθμό) παρά τις προσπά
θειες των λιμενικών οργάνων 
δεν εντοπίστηκαν και φυσικό δεν 
έχουν εξοντωθεί.

Συγκεκριμένα

Οπως ανέφερε ο πλοίαρχος 
του επόμενου δελφινιού 12 
(Ντόλφίν) ενώ το σκάφος έπλεε 
στην περιοχή Αγ. Αντώνης της 
Αίγινας εντόπισε έναν αρκετά 
μεγάλο καρχαρία. Ειδοποιήθη
καν πλωτά σκάφη του Λιμενικού: 
Σώματος, αλλά το κήτος...εξα- 
φα'Λσθηκε.

Στην περιοχή εξάλλου «Πηγα
δάκια» Ωρωπού επισημάνθηκαν 
δύο καρχαρίες που έγιναν όμως 
ια αυτοί... άφαντα παρά την κινη
τοποίηση των λιμενικών οργά
νων.

I Εκτος αποτουι ζιγλη, Καραμανλή, μ*υρο και κυπριουι ι

θα κληθεί και ο πτέραρχος Κουρής 
να καταθέσει στην Εξετ. Επιτροπή

ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ ΘΕΛΟΥΝ ΝΑ ΜΑΘΟΥΝ ΑΠΟ ΥΠΕΥΘΥΝΟ ΠΡΟΣΩΠΟ ΑΝ 
ΜΠΟΡΟΥΣΕ Η ΧΩΡΑ ΝΑ ΠΡΟΣΦΕΡΕΙ ΒΟΗΘΕΙΑ Π Η Ν  ΚΥΠΡΟ

®  Μι γαλφίιανόμας βγαίνοντας 
— 4 τη φαλ— ή poté την α·6φο 

1  κ χ  — φίλώιηαής τ—  
Πράκτορα Ντάνου Κρυστάλλη.

Υπήρξε βέβαια κα Π ανάλογη 
ΙΌλιτική εκμετάλλευση, που οη- 
υατοδοτΤιθηκε από την παρέμ
βαση -π α ο ύ άλλου;-του αρχη
γού της Νέος Δημοκρατίας Κων- 

Μητοοτάκη, ο οποίος έ-

ΟΡΙΣΤΙΚΑ, σύμφωνα με έ
γκυρες πληροφορίες, η Εξε
ταστική Επιτροπή της Βουλής 
που ερευνά το Φάκελο της 
Κύπρου, θα συνεχίσει το ανα- 
κριτικό της έργο, με την κλή- 
τευση και άλλων μαρτύρων, 
που θεωρούνται ουσιώδεις ώ
στε η αλήθεια να λάμψει και 
να μη ξεφύγουν της τιμωρίας 
οι ένοχοι της προδοσίας.

Αυτό θα επιβεβαιωθεί στην α
ποψινή ουνεδρϊο&ι της Επιτρο
πής. που οπωσδήποτε προβλέ-

I

ΑΦ ΟΥ οι κύριοι που μας κυβερνάνε φοβούνται ακό
μα και τον ίσκιο τους και 6εν αφήνουν τους βουλευτές 
που βγάζουμε να καβήοουν κάτω τον Καραμανλή και 
ya τον ανακρίνουν για τις τεράστιες ευθύνες που φέρ
νει στην Κυπριακή τραγωδία, ας αφήαουν τουλάχιστον 
τον Γιάννη Ζίγόη που δεν φοβάται κανόναν να πει 
αυτά που ξέρει στην Ανακριτική Επιτροπή που ερευνά 
για να βρει τους προδότες της Κύπρου.

κλη *ΑΠΟ τηστιγμή που έχουν κληθεί -  και έχουν καταϋέ- I  
I  on στην Επιτροπή της Βουλής κόσμος και κοσμάκης -  |
■ ι*οι οι κύριοι βουλευτές κάθονται και αχούνε τις... 

Hotorívtg ή τις ψευτιές που τους λένε γνωστοίΧουντι- ■
I  Υ*ο να βγάλουν από πάνω τους τις ευθύνες, είναι |
■ ΑΠΑΡΑΛΕκ ΓΟ  να α π οκ λείο συν τον αρχηγό της ΕΔΗΚο
Ζ OHOlog a ' όλη τον τη ζωή υπήρξε Τ ΙΜ ΙΟ Σ  πολιτικός ■ 
* "«**Ο ΧΤ0Ζ δημοκράτης... I

ΓΙΑ ΕΛ ΕΓΧ Ο  ΚΑΙ Π Ρ Ο ΓΡ Α Μ Μ Α Τ ΙΣΜ Ο  ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗΣ Τ Η Σ  Τ Ε Ρ Α ΣΤ ΙΑ Σ Π Ε Ρ ΙΟ Υ ΣΙΑ Σ ΤΟΥ

Τημ οικονομολόγων και λογιστών στον ΟΔΕΠ

πεται θυελλώδης προ της επιμο
νής της Ν.Δ. αλλά και του ΚΚΕ, 
να θεωρηθεί ότι οι εξέταση μαρ
τύρων περατώθηκε και πρέπει να 
αρχίσει η σύνταξη του πορίσμα
τος.

Ακόμη προ της διατεταγμένης 
από την Πολιτεία άρνησης της 
Ν.Δ. στην κλήτευση του προέ
δρου της ΕΔΗΚ Γιάννη ΖΙγδη.

Παρά την εκ των προτέρων 
διάθεση των βουλευτών του ΠΑ- 
ΣΟΚ να αποφύγουν κάθε άξυνοη 
και να επιδιωχθεί η λήψη μας

απόφασης μέσα σε διαλλακτικό 
και συναινετικό κλίμα έν τούτοις 
είναι δεδομένο ότι οπωσδήποτε 
θα κληθεί ο Ζιγδης. ορισμένοι 
στρατηγοί που δάτέλεααν αρχη
γοί στο ΓΕΣ μετά τον Ντάβο και ο 
νυν αρχηγός των Ενόπλων Δυνά
μεων πτέραρχος Νίκος Κουρής.

Με την κλήτευση του πτεράρ
χου π Επιτροπή θέλει να έχει μα 
ξεκάθαρη άποψη, στηριγμένη 
στην κρίση και πς εκτιμήσεις του 
αξαλογότερου σήμερα στρατιω- 
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Δαλλακπκοϊ εμφανίζονται 
τώρα α  δεσποτάδες (εκτός 
από την τρόικα) και δείχνουν 
πρόθυμοι να παραδώσουν 
τον ΟΔΕΠ στο νέο Κεντρικό 
Διοικητικό Συμβούλιο 

Ο νέος πρόεδρος του Ορ
γανισμού Γιώργος Ανωμερί- 
της έστειλε χθες έγγραφο 

_ προς το προηγούμενο ΔΧ. 
του Ο.Δ.ΕΠ. με το οποίο ζη
τάει να ρυθμιστούν οι διαδι
κασίες -παράδοσης".

Επίσης είχε τηλεφωνική ε
πικοινωνία με τον εντεταλμέ
νο σύμβουλο του ΟΔΕΠ Λεό- 
ντιο Μαρκόπουλο γη το ίδιο

θέμα. π απάντηση της οποίος 
ήταν. ·θα συναντηθεί με τοτ 
μακαριότατο Αρχιεπίσκοπο 
Σεραφείμ-.

Γάτο συγκεκριμένο τηλε
φώνημα εκκλησιαστικοί κύ
κλοι διέδιδαν ότι ειπώθηκε 
στον κ. Ανωμερίτη όπ «δεν 
πρόκειται να παραδώοοσμε 
τον ΟΔΕΠ·.

Η αλήθεια είναι όπ ο κ· 
Μαρκόπουλος ήταν ευγενέ" 
στατος και ποτέ δεν απεκάτι 
τέτοια.

Σύμφωνα με ακριβείς πλη
ροφορίες μας ο κ. ΑνωμεΡ1’ 
της θα διορίσει μέσα στις ε*

πόμενες μέρες διευθύνοντα 
σύμβουλο στον ΟΔΕΠ ενώ έ
λα έτοιμο -τημ» οικονομολό
γων και λογιστών που θα ανα
λάβουν την αξιοποίηση ρ κ  
ηερκχισίας αφενός, και αφε- 
Ηρου θα διενεργήσουν εξο
νυχιστικό έλεγχο στα πε
πραγμένα του απερχόμενου 
όΣ. που δεν είναι και τόαο 
ευχάριστα γη τους Δέσποτά- 
βες.

Χαρακτηριστικό της... «υ 
πεύθυνης·» διαχείρησης της 
’ έράσηας εκκλησιαστικής 
περιουσίας είναι το γεγονός 
θπ τον περασμένο μήνα δεν

είχαν λεφτά να πληρώσουν 
τους υπαλλήλους και ανα- 
γκάστηκε το Δ Χ  να δανει
στεί.

Στο μεταξύ ο γ γ. Τύπου κ. 
Κωστύπουλος οε ερώτηση 
δημοσιογράφου για το πώς 
σχολιάζει η κυβέρνηση το θέ
μα της προσφυγής των πέντε 
Μοναστηρκιΐν στο Συμβούλιο 
της Ευρώπης απάντησε. 
•Δεν έχουμε τίποτε να σχο
λάσουμε γιατί άλλωστε δεν 
μας έχει γνωστοποιηθεί συ- 
γκεκρψένο κείμενο προσφυ
γής“ ·

Π. ΚΑΚΟΥΡΗΣ

I-------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Μπράβο Λυμπέρη, καλά έ κ α νε ς 
και του ξήλωσες το «αιρ κοντίσιον»
■ Μακάρι και οι άλλοι «ριγάλοι» να 
κυνηγούσαν τις απατάλβς που γίνονται

ΜΠΡΑΒΟ στον αρχηγό του Στόλου, ναύαρχο Χρήστο 
Λυμπέρη, που όταν διαπίστωσε ύστερα από αιφνιδιαστι
κή επιθεώρηση, που πραγματοποίησε πως ένας αρχι
πλοίαρχος είχε το «αιρ κοντίσιον· ταυ γραφείου και δού
λευε στο φουλ τζάμπα, αφού αυτός απουαίαζε, έστειλε 
μια ομάδα βατραχανθρώπων και το ΞΗΛΩΣΕ...

ΜΑΚΑΡΙ δε, το παράδειγμά tou  να το ακολουθήσουν και ■ 
όλοι όσοι κάθονται στις μεγάλες θέαεις... Δυστυχώς ό - 1 
μως οι περισσότεροι από δαύτους κοιτάνε μόνο για την I 
καλοπέρασή τους και με ποιό τρόπο θα βολέψουν τους ■ 
φίλους και τους συγγενείς τους και γ Γ  αυτό ο τόπος πάει 1 
από το κακό στο χειρότερο... |

ΚΑΙ όμως αν υπήρχε λίγο φιλότιμο η καημένη η  Πολι- ■ 
• ΣΥΝΕΧΕΙΑ στη σελ. ·  J
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ΤΕΛΟΣ Η ΛΙΤΟΤΗΤΑ ΑΛΛΑΖΕΙ Ο ΣΗΜΙΤΗΣ
•  Σ Υ Ν Ε Χ Ε ΙΑ  από τ η  α ο λ. 1 
τον σταυρό του μαρτυρίου —  «ν 
τούτους rao πιθανή θ«ω ρ«ίται η 
μβτακίνηαή του σ '  άλλο κυββρ- 
νητικό πόστο.

Η  Α Π Ο Ψ Η  που κυριαρχεί είναι 
6 η  ο πρωθυπουργός θα θελήσει 
να δώσει σαφή εικόνα της νέας 
οικονομικός πολιτικής που θα ε - 
φαρμοαθεΐ από το 1988, στα ε 
γκαίνια της φετινής Διεθνούς 
Εκθεσης Θεσσαλονίκης, που γί
νονται το πρώτο δεκαήμερο του 
Σεπτεμβρίου.

Α Υ Τ Ο  σημαίνει 6 η  οι αλλαγές 
στο οικονομικό επιτελείο ίσως α
νακοινωθούν πριν από την μετά
βαση του πρωθυπουργού στη 
Θεσοαλονίκη.

ΣΗ Μ ΕΙΩ Ν Ε ΤΑ Ι ό η  για μια κο
ρυφαία θέση στο οικονομικό τήμ, 
έντονα και συνεχώς ακούγεται 
σ ' όλα τα επίπεδα, το όνομα του 
υπουργού Εμπορίου Τάκη Ρου
μελιώτη.

Ε Ν Ω  κάποιες δειλές φήμες, 
φ έρνουν τον πρωθυπουργό να α
ναλαμβάνει ο  Ιδιος το υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας.

Η  Δ Η Λ Ω Σ Η  -  κεραυνός του 
υπουργού Οικονομικών, που έγι
νε  σε απάντηση του πρώην «τσά
ρου» Γερ . Αρσένη, ο οποίος υπο
στήριξε όπ  το συζητοΟμενο στη 
Βουλή φορολογικό νομοσχέδιο 
είναι επεκτατικά και έρχεται σε 
αντίθεση με το σταθεροποιητικό 
πρόγραμμα, γι’ αυτό και θα το 
ψηφίσει, έχει ως εξής:
« Η  κυβέρνηση και ο πρωθυπουρ
γός έχουν δηλώσει όπ  το διετές 
σταθεροποιητικό πρόγραμμα 
που εφαρμόζεται στην οικονομία 
λήγει στις 3 1 -1 2 -8 7  και ό π  από 
τρ  88 και μετά θα δοθεί μεγάλη 
έμφαση στην ανάπτυξη».

Υ Π Ε Ν Θ Υ Μ ΙΖ Ε ΤΑ Ι 6 η  πρό
σφατα ο κ. Σημίτης είχε δηλώσει 
ά η  θα χρειασθούν κάποια μέτρα 
και το  1988.

Σ Χ Ο Λ ΙΑ Ζ Ο Ν ΤΑ Σ  την παραπά
νω δήλωση του Τσοβόλα, αργά 
το βράδυ ο  Αρσένης τόνισε τα 
εξής:

■Χαίρομαι με τη 
6ήλωοη του κ. Τοοβόλα ότι το πρό
γραμμα της σταθεροποίησης «λή
γ ε ι · το Δεκέμβρη του 17 και αμέ
σως μετά αρχίζει πολιτική ανάπτυ
ξης. θα κυριολεκτούσε ο κ. Τσο- 
βόλας αν α ντί τ ο  «λ ή γ ε ι»  
χρησιμοποιούσε το ρήμα «εγκατα- 
λείπεται·. Χάσαμε δύο πολύτιμα 
χρόνια για να ανακαλύψου με άτι η 
σταθεροποίηση είναι λάθος πρό
γραμμα για την οικονομία μας και 
άτι η πολιτική της ανάπτυξης όπως 
στην α* τετραετία παραμένει η μό
νη διέξοδος·.

ΚΑΜΙΑ ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ
ΔΕΝ υπάρχρει κανένας λόγος 

και καμιά ανάγκη για να γίνει ο
ποιαδήποτε τροποποίηση του γε 
νικού προϋπολογισμού του κρά
τους. αφού οι στόχοι του τόσο στα 
έσοδα, όσο και στις δαπάνες έ
χουν πετύχει απόλυτα.

ΤΗ Ν κατηγορηματική αυτή δή
λωση έκανε χθές στη Βουλή ο υ
πουργός Οικονομικών Δημήτρης 
Τσοβόλας μιλώντας στη διάρκεια 
της συζήτησης του φορολογικού 
νομοσχεδίου το οποίο ψηφίοθηκε 

' χθές κατ’ 'άβχήν στο θερινό τμή
μα.

Ο  ΥΠΟΥΡΓΟΣ Ο ικονομικών και οι 
ομιλητές από την πλευρά της 
πλειοψηφίας υποστήριξαν ότι με 
το νομοσχέδιο γίνονται σημαντι
κές φορολογικές ελαφρύνσεις ι
διαίτερα στους μισθωτούς- και 
τους συνταξιούχους αλλά και 
στους αγρότες και σε ορισμένες 
επχειρημαηκές δραστηριότητες

με στόχο πάντα την ανάπτυξη.
Ο  Κ ΤΣΟΒΟΛΑΣ επανέλαβε και 

χθές άτι η  κυβέρνηση σε συνέχεια 
της φορολογικής πολιτικής της και 
συνεπής σπς εξαγγελίες θα κατα
θέσει τον ερχόμενο Νοέμβριο μα
ζί με τον προϋπολογισμό της χρο
νιάς νομοσχέδιο με το οποίο θα 
γίνεται ριζική αναδιάρθρωση της 
φορολογίας των φυσικών και νομι
κών προσώπων καθώς και του κε- 

. φαλαίου.
Η Ν Α  ΠΑΡΑΔΕΧΘΗΚΕ ότι με το 

νομοσχέδιο γίνονται φορολογικές 
ελαφρύνσεις, αλλά, όπως υποστή
ριξαν οι ομιλητές της που υπερα- 
μύνθηκαν του οικονομικού προ
γράμματος του κόμματός τους, 
δεν είναι αρκετές.

ΟΙ ομιλητές της ΔΗΑΝΑ και του 
ΚΚΕ τάχθηκαν κατά του νομοσχε
δίου υποστηρίζοντας όπ παραμέ
νει η δυσανάλογη επιβάρυνση των 
πολιτών κύρια από την αναλογία 
άμεσων και έμμεσων φόρων.

ΔΕΝ ΔΙΣΤΑΖΑΜΕ
ΝΑ ΕΡΘΟΥΜΕ ΣΕ 

ΣΥΓΚΡΟΥΣΗ
ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΖ στην πάταξη 

της φοροδιαφυγής ο υπουργός Οι
κονομικών είπε ότι η  κυβέρνηση 
απέδειξε όπ  είναι διατεθειμένη 
να προχωρήσει σ’ αυτό τον τομέα, 
γιατί πιστεύει ότι αποτελεί προϋ
πόθεση για να προχωρήσουμε σ’ 
ένα διαφορετικό φορολογικό κα
θεστώς που θα ικανοποιεί την αρ
χή της δικαιοσύνης, της Ισης κατα
νομής των φορολογικών βαρών 
αλλά και την αναπτυξιακή πορεία 
της χώρας.

ΚΑΙ προχωράμε -  πρόσθεσε -  
παρά το όπ κάποιοι πολιτικοί χώ
ροι και κάποιοι φορείς δεν παίρ
νουν τη σωστή θέση επειδή φο
βούνται τη σύγκρουση με κάποιες 
κοινωνικές ομάδες.

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ προκειμένου να 
βάλει σε μια σειρά τα πράγματα, 
ήλθε σε σύγκρουση και με κοινω
νικές ομάδες, χωρίς οε καμιά πε
ρίπτωση να θέλει να χτυπήσει τις 
συγκεκριμένες ομάδες στο σύνο
λό τους, αλλά γιατί έπρεπε να μπει 
μια τάξη, έτσι ώστε να συλληφθεί, 
όσο μπορεί mo αποτελεσματική, η 
φορολογητέα ύλη.

ΑΝΑΦΕΡΟΜΕΝΟΖ στα έσοδα και 
τις δαπάνες του προϋπολογισμού 
ο υπουργός δήλωσε ό π  τα έσοδα 
στο πρώτο θμηνο ανήλθα ν σε 220 
δις δραχμές, δηλαδή ειαπράχθη- 
καν τα μ » ά  απ’ αυτά που είχαν 
προβλεφθεί γ α  όλο το χρόνο (444 
δις).

Τ Ο  Ιδιο πρόσθεσε συμβαίνει και 
με το πρόγραμμα δημοσίων επεν
δύσεων και με τις δαπάνες.

ΤΣΟΒΟΛΑΣ: Κατά συνέπεια, δεν 
υπάρχει κανένας λόγος και καμιά 
ανάγκη που να κάνουμε οποιαδή
ποτε τροποποίηση του γενικού 
προϋπολογισμού του κράτους.

Βέβαια, γνωρίζουμε όλοι ό π  η 
αύξηση της τιμής του πετρελαίου 
δημιουργεί μια πρόσθετη δαπάνη, 
είτε είναι αυτή δαπάνη ή  απώλεια 
εσόδων. Σαν δαπάνη είναι εάν επι
βαρυνθεί ο λογαριασμός πετρε
λαιοειδών, σαν έσοδα είναι αν κά
νεις χρήση της μείωσης της φορο
λογίας του ειδικού φόρου κατανά
λωσης κ,λπ. Αρα, αν πούμε ό η  
αυτό το πράγμα έχει κάποια επί
πτωση στον προϋπολογισμό, είναι 
το  ποσό αυτό τέτοιο που μπορεί 
να ανπμετωπισθεί.

ΟΙ ρυθμίσεις που γίνονται με το 
νομοσχέδιο είπε ο υπουργός είναι 
σημαντικές, αφού:
■  για πρώτη φορά γίνεται μείωση 
των φορολογικών συντελεστών 
μέχρι 4 ποσοστιαίες μονάδες
■  γίνεται αύξηση της ειδικής έκ
πτωσης εισοδήματος μέχρι και 4 
ποσοστιαίες μονάδες
■  καθιερώνεται για πρώτη φορά 
επιδότηση του ενοικίου

Η  ΩΦΕΛΕΙΑ από τα μέτρα αυτά 
υπερκαλύπτει τον πληθωρισμό, 
πρόσθεσε ο κ. Τσοβόλας που πα
ρουσίασε και ανάλογους πίνακες. 

ΑΠΑΝΤΩΝΤΑΣ σπς κατηγορίες

της αντιπολίτευσης για σπάταλο 
κράτος σε ó,η  αφορά τα ελλείμμα
τα των ΔΕΚΟ ο υπουργός είπε ότι 
αυτά δεν είναι αποτελέσματα κα
κής διαχείρισης αλλά από τη μια 
οφείλονται στα τοκοχρεωλύσια 
από εξυπηρέτηση παλιών δανείων 
και από την άλλη στην άοκηση κοι
νωνικής πολιτικής από το κράτος.

Ο  ΥΠΟΥΡΓΟΣ δήλωσε ό η  μετα
τάξεις αγαθών στους συντελε
στές του ΦΠΑ θα γίνουν από το 
1ΘΘΙ, αφού πρώτα μελετηθεί το 
θάμα από Επιτροπή που έχει συ
γκροτηθεί για το σκοπό αυτό.

ΤΕΛΟΣ ο κ. Τσοβόλας αποδέ
χθηκε πρόταση του κοινοβουλευ
τικού εκπροσώπου της Ν Α . κ. Μ. 
Παπακωνσταντίνου για τηλεοπτι
κό διάλογο εκπροσώπων των κομ
μάτων γύρω από το φορολογικό 
σύστημα.

Η Ν Α . '
Ο  ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΣ εκπρό

σωπος της Ν Α . Κ. Μιχ. Παπακων
σταντίνου είπε ότι η κυβέρνηση 
του ΠΑΧΟΚ θεωρεί υποχρέωσή 
της να φέρνει κάθε χρόνο ένα φο
ρολογικό νομοσχέδιο με «ελα
φρύνσεις», όπως λέγει, φορολογι
κές.

ΟΙ ελαφρύνσεις αυτές -  πρό
σθεσε ο ομιλητής -  είναι μονομε
ρείς και δεν ανταποκρίνονται καν 
στον πληθωρισμό και η κυβέρνηση 
το κάνει γιατί δεν μπορεί να δώσει 
αυξήσεις. Εγώ δεν θα αρνιόμουνα 
-  είπε -  ό π  υπάρχουν θετικές δια
τάξεις αλλά αυτές είναι μόνο για 
ορισμένες κατηγορίες. "

Η ΕΠΙΔΟΤΗΣΗ π.χ. του ενοικίου 
που είναι αναμφίβολα θετικό μέ
τρο δεν λύνει το πρόβλημα της 
στέγης όταν μόνο στο λεκανοπέ
διο 50.000 νοικοκυριά ζητούν σπί
τια. Με το νομοσχέδιο περιορίζε
ται ο αριθμός των δικαιούχων τής 
επιδότησης.

Ο  κ. ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ στη 
συνέχεια χαρακτήρισε το φορο
λογικό σύστημα της χώρας απαρ
χαιωμένο και είπε όι έχει έρθει η 
ώρα για την αλλαγή του, κάτι, ό
μως, που δεν γίνεται με το συζη- 
τούμενο νομοσχέδιο, γι αυτό και 
η  Ν Α . δεν μπορεί να το ψηφίσει

Ο  Κ. ΑΡΣΕΝΗΣ
Τ Ο  νομοσχέδιο έχει πολλές θε

τικές διατάξεις, είπε στην ομιλία 
του ο κ. Γερ. Αρσένης που το χα
ρακτήρισε στο σύνολό του σαν
ένα θετικό βήμα, αφού, όπως είπε,
περιλαμβάνει διατάξεις που αφο
ρούν κοινωνική πολίτική και ρυθ
μίσεις που διευρύνουν την παρα
γωγή και το αναπτυξιακό κλίμα, γι’ 
αυτό και θα το ψηφίσει.

Σ ΤΗ  συνέχεια ο κ. Αρσένης είπε 
ό π  το  νομοσχέδιο έρχεται σε α
ντίθεση με το  σταθεροποιητικό 
πρόγραμμα και υποστήριξε ό η  η 
κυβέρνηση πρέπει να ζητήσει από 
τη Βουλή την αναμόρφωση του 
προϋπολογισμού. Το  2ετές πρό
γραμμα, όπως είχαμε προβλέψει 
ορισμένοι από την αρχή, θα οδη
γηθεί σ ε  κατάρρευση, παρά τη 
σχετική πέρυσινή επιτυχία που ή
ταν τυχαία, πρόσθεσε ο ομιλητής.

Φ ΕΤΟΣ, κατέληξε, ο πληθωρι
σμός θα κινηθεί στο 15%, ενώ το 
εμπορικό ισοζύγιο θα είναι κατά 
17% περισσότερο ελλειμματικό 
από πέρυσι.

Η Δ Η Α Ν Α
Ο  Κ Ο ΙΝ Ο Β Ο ΥΛΕΥΤΙΚ Ο Σ εκ

πρόσωπος της Δ Η Α Ν Α  Δ ημ. 
Βρεττάκος χαρακτήρισε αποσπα
σματικό το νομοσχέδιο αλλά —  
είπε —  είναι «το μόνο μη φορο- 
μπηχτικό νομοσχέδιο που έφερε 
τό ΠΑΖΟΚ». - 1

Σ Υ Ν Ε Χ ΙΖ Ο Ν ΤΑ Σ  υποστήριξε 
ό π  με το Φ Π Α  η κυβέρνηση έχει

εισπρόξει περισσότερα απ’ όσα 
υπολόγιζε και πιθανόν αποκρό. 
πτει τα έσοδα αυτά για να ασκή. 
σει προεκλογική πολιτική παρο
χών.

Τ Α  τεράστια ελλείμματα τρο
φοδοτούν τη φορολογία και αυτό 
είναι το μείζον φορολογικό θέμα, 
πρόσθεσε ο κ. Βρεττάκος, υπο
στηρίζοντας ό η  όσο συνεχίζεται 
αυτή η πολιτική δεν θα υπάρξ« 
ανάπτυξη.

Ο  ΕΚ Π ΡΟ ΣΩ Π Ο Σ της Δ Η Α Ν Α  
είπε ακόμη όπ πρέπει να ληφθεί 

. μέριμνα για το δημογραφικά πρό
βλημα της χώρας δίνοντας κίνη. 
τρα για αύξηση των γεννήσεων.

Τ Ο  ΚΚΕ
Ο Κ Ο ΙΝ Ο Β Ο ΥΛΕΥΤΙΚ Ο Σ εκ

πρόσωπος του ΚΚΕ Κώστας Κάπ- 
πος που προχθές το βράδυ είχε 
χαρακτηρίσει το  φορολογικά σύ
στημα της χώρας αντιδημοκραπ- 
κά και ανπλαΐκά και είχε κατηγο
ρήσει τη νομοσχέδιο —  είπε —  
συνεχίζεται η ασυδοσία των ολί
γων και η ι/περφορολόγηση των 
πολλών και κυρίως τω ν μισθω
τών.

Ο  κ. Π Ρ Ω ΤΟ Π Α Π Α Ζ  υποστήρι
ξε ακόμη ό η  η οικονομική πολιη- 
κή της κυβέρνησης έχει αποτύχει 
και η οικονομία είναι αδύνατο να 
ανακάμψει με τις παρούσες συν
θήκες.

ΖΗ ΤΗ ΣΕ, τέλος, τη συναίνεση 
όλων τω ν πολιηκώ ν δυνάμεων 
και ιδιαίτερα για τον περιορισμό 
των ελλειμμάτων του δημοσίου 
πρότείνε τη συμφωνία όλων των 
κομμάτων για απαγόρευση των 
διορισμών για Β χρόνια σ ’ όλο 
τον ευρύτερο τομέα.

Ο  κ. Λ ΙΑ Ρ Ο Κ Α Π Η Σ 
Ο  Β Ο Υ Λ Ε Υ ΤΗ Σ ΑΑ. Λιαροκά- 

πης (Π ΑΖΟ Κ) τόνισε στην ομιλία 
του όπ  το νομοσχέδιο έχει θετι
κές διατάξεις και εξυπηρετεί α
ναμφισβήτητα τα λαϊκά στρώμα
τα. Αναμένουμε όμως πρόσθεσε, 
την κατάρτιση ενός νομοσχεδίου 
που θα αναμορφώνει ριζικά το 
φορολογικό σύστημα.

Ο  κ. Λ ΙΑ Ρ Ο Κ Α Π Η Σ εξέφρασε 
την άποψη όπ το νομοσχέδιο α
νακουφίζει τον αγροτικό κόσμο 
και καταλήγοντας υπογράμμισε 
ό π  η φοροδιαφυγή θα καταπολε
μηθεί —  κατ’ αρχήν —  με ές πρέ
πει να γίνεται διάκριση στους με- 
γαλοεπιχειρηματίες αγρότες και 
στους μικροκαλλιεργητές. Είπε ε
πίσης ότι πρέπει κάποτε η Βουλή 
να σταματήσει να νομιμοποιεί τις 
καταπατήσεις δημοσίων κτημά
των από κάποιους επιτήδειους 
που αφού τα καταπατούν στη συ
νέχεια κάνουν αίτηση εξαγοράς 
και πλουτίζουν μ’ αυτό τον τρό
πο.

ΤΡ Ο Π Ο Λ Ο ΓΙΕ Σ  Τ Η Σ  Ν .Δ .
Ο  κ. Γ. Σ Ο Υ Φ Λ Ι ΑΣ (Ν .Δ .) είπε 

ό π  η  σημερινή δομή της φορολο
γίας εισοδήματος είναι άδικη. α · 
νππαραγωγική, αναποτελεσματι
κή. Επισσωρεύει άνισα δυσβά
στακτα βάρη στους μισθωτούς 
και τους συνταξιούχους, αφαιρεί 
κίνητρα για εργασία και επιχειρη
ματική δραστηριότητα και ενι
σχύει την παραοικονομία και την 
αύξηση της φοροδιαφυγής.

Α Π Ο τ η  Ν .Δ . μίλησαν ακόμη οι 
κ-κ. Κ. Παπαρρηγόπουλος, X. Κα· 
ρατζάς. Α . Παυλίδης και δεύτε- 
ρολόγησε ο εισηγητής κ. θ .  Ανα- 
γνωστόπουλος.

ΕΠΙΣΗΣ το κόμμα της αξιωματι
κής αντιπολίτευσης κατέθεσε 
χθες —  εκπρόθεσμα —  τέσσερις 
τροπολογίες στο συζητούμενο 
νομοσχέδιο.

Η  Σ Υ Ζ Η ΤΗ ΣΗ  του νομοσχε
δίου συνεχίζεται κατ’ άρθρο από 
το πρωί σήμερα.

0  Ανδριανόπουλος πιέζει τον 
Παπαμιχαήλ να παραιτηθεί!

ΠΕΡΙΛΗΨΕΙΣ - ΔΙΑΚΗΡΥΞΕΙΣ
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΝΟΜΑΡΧΙΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ 

ΑΤΤΙΚΗΣ
ΔΗΜΟΣ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ 

ΤΕΧΝΙΚΗ ΥΠΗΡΕΣΙΑ · 
ΔΙΑΚΗΡΥΞΗ

Ο  Δήμαρχος Αμαρουσίου δια
κηρύττει ότι:

Εκτίθεται εις δημόσιο διαγωνι
σμό με ενσφράγιστες προσφο
ρές με το  σύστημα δημρπρατή- 
σεως «δ Γ  εκπτώσεως εις ακέ
ραιες μονάδες επί των τιμών του 
τιμολογίου» η  ανάδειξη άνοδό- 
χου εκτελέσεως του έργου: 
«Κατασκευή Κρασπέδων. -  Ρεί
θρων» σύμφωνα με τις διατάξεις 
του Π .Δ . 609/85, συνολικής κατά 
τον προϋπολογισμό της μελέ
της, δαπάνης 8.500.000 δρχ.

Ο  Διαγωνισμός θα διεξαχθεί 
εις το  Δημοτικό Κατάστημα οδός 
Χστζηαντωνίου 10, ενώπιον της 
αρμοδίας επιτροπής την 5η Α υ - 
γούστου 1987, ημέρα Τετάρτη 
και λήξη παραδόσεως προσφο
ρών ορίζεται η 11η π.μ.

Στην δημοπρασία -  διαγωνι
σμό γίνονται δεκτοί εργολήπται 
Δημ. Εργων, κάτοχοι πτυχίου Α* 
τάξεως και άνω δ Γ  έργα Οδο
ποιίας.

Εγγύηση συμμετοχής ορίζεται 
το  ποσόν των 170.000 δραχμών, 
ήτοι ποσοστό 2% επί της δαπά
νης του προϋπρλογισμού της με
λέτης, διά γραμματίου του Τα? 
με Ιου Παρακαταθηκών και Δα
νείων ή εγγυητικής επιστολής α- 
νεγνωρισμένης Τραπέζης ή του 
ΤΣ Μ Ε Δ Ε  συντεταγμένης κατά 
τον ισχύοντα τύπο διά το Δημό
σιο.

Πληροφορία! διά τον παρόντα 
διαγωνισμό δίδονται καθ’ εκά- 
στην εργάσιμη ημέρα κατά τας 
ώρας εργασίας εις τα Γραφεία 
της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δή

μου (Τ η λ . 8023915).
Μαρούσι 14-7-1987 - 

Ο  ΔΗΜΑΡΧΟΣ 1 
ΧΡ. ΒΛΑΧΟΣ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΚΟΜΟΠΟίΗΘΕΝΤΟ!
ΔΙΚΟΓΡΑΦΟΥ

Μβ την έγγραφη παραγγελία μου β δκα- 
στκός εημϊεητής της εκτελέοευς των 
Πρωτοδβών θεοπρωτός Θεόφιλος Κστού- 
νης. »άτοκος ΚψουμενΠοος. γόμφο και ε
μπρόθετα «χνοηοηοε αντίγραφο αηό 
πρώτο αηάγροφο εκτελεστό της 26/1967 
απόφοακ  του Μονομελούς Πρωτοδικείου 
θεοπρωτίος. προς τον κ. Εισαγγελία Πρι*- 
τοβκών θεοπρωτίος γβ τον θίρωη Βοομ 
λοο του Γεωργίου, »άτοκο ΓρακοχωρΟυ 
και ήβη αγνώστου όαρσνής. δαταοοόμενο 
να αποδώσει στον εηοπεύδονια Πέτρο Α
θανασίου του ΗΜα. «άτοκο Γρακοχωρου 
κα ήβη ΔυτκΛς Γερμανός, το ανοφερόμε- 
νο στην παραηύνυ απόψοσι δαμέρκιικι. ε- 
π ο κδ εα ) 12.000δρχ. γαβκοστκή δαπά
νη «οι β) 12.000γα βπμοακύοεκ σπς εφη
μερίδες »α  γ) 6 000 γα έξοδα ουντόξεως 
εηταγής, <Μφουλής κ »  επίβοοη, »οι άλα 
αυτά νομμότοκα απύ την επβοσι.

Ηγουμάνπσ» 30-6-1Μ7 
Ο πληρ»ξοΟο>ος ώφ γί μ ς  

ΓΕΟΡΓΟΧ Σ1ΝΤΟΡΗΖ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ KOmonCNHOENTOZ 
ΔΙΚΟΓΡΑΦΟΥ

Με την ικι αρβ. 11610/20-7-1967 έκ- 
θεοή μου εηβάοεως.επέδωια προς τον κ. 
Εισαγγελέα Πρωτοβκών Αθηνών γα την 
πρώην »άτοκο Πείρα* (θεοσαλονΚης 64) 
■■ τώρα άγνωστης βαμονής ενογύμενη 
Βοαλκή χήρα Γεωργίου Μορινοπούλου. το 
γένος Πον. Σωτηρίου, αντίγραφο της α *  
17-7-1967 αγωγής των. 1) Αρκττέος συξ 
Ιωβρ. Παυλίδη, το γένος Apar. Ανασιααό- 
βη β » 2) Φιλομήλας Αροτ. Ανοστασάδη. 
■άτοκων Κηπουπόλεως -  Αττκής (Γερα- 
νΐων 14). πουαπευΚκεταιστοηολύμ. Πρω- 
τοβκείου Αβηνών α » ια την οποίο ξητούν 
να αναγνωραβεί όη, η δαλυτκή αίρεση που 
ε«ε τεθεί aro un’ api9.7S6(Vi960αγορο- 
πωλητήρβ αυιφάλαα του σωφολπαγρά- 
φου Αθηνών I  Γαλάνη μοταύθηκε. μετά την 

¿εξόφληση του τέλματος— άλλως, νοονο- 
1 γνωριστούν συγκύριες, σύννομε ίς κα ου- 

γκύτοχοι του οκοπέδου εκτάοεως 499 50 
τ μ. που ρρβκεται στην κηπούπολη, στην 
οδό rcpcwiuv 14, όπως περτγράρετοι στην 
αγωγή τους «αι'στο παραπάνωουιφάλαα. H 
αγωγή αυτή κατατέθηκε με αρά 6649/16- 
7-1947 « μ ορίστηκε δκάαμος γα τη o u fr  
Τηοή της η 15-10-1967 ημέρα Πέικττη Μ  
ώρο 7 μ μ. (Πτν H I-Μ Ι. για τηνοοοο καλεί
ται να παροστεΙ η εναγόμενη

Ο Δικαστικός Επιμελητής 
ΚΛΕΟΜΕΝΗ! ΔΗΜ. ΝΑΚΟΖ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ! Δ1ΑΚΗΡΥΞΕΟΝ 
ΜΕΙΟΔΟΤΙΚΟΝ ΔΙΑΓΟΝΒΜΟΝ

Η Δημάοα ΕΛχβρηοη Ηλεκτραμού δακηρυοοει τους παρακάτω μεβδοτκούς 
βονωνκψοος με ουρογομένες προσφορές
1 Δβγϊώιομός ΑΗ!Μ -  72669 Γα την προμήθεα φΑτροσάκκων.
2 ΔαγΜχομός ΑΗΧΜ -  72670 Γα την προμηθέα Ααμπήρυν πυροκτύαεως
3 ΔαγωναμΟς ΛΗΖΜ -  72971 Γα την προμήθεα λαμπτήρων ενθεκτκών.
4 Δαγωναμος ΑΗΖΜ -  72Θ7 J  Γα την προμήθεα ηλεκτρ- οοφαλεών (Φυαγγο). 
• Ακηωηομος AHZU -  72674 Γα την προμήθεα χάλυβα οε φύλλα
4 «αγωγαμάςΑΗΖΜ-72664ΕΠ No2Γα ττ|νπρομήθεαελασηκώνεπενθύοεων 
Μ Μ Μ *

Οι προαγορές πρέπει «υποβληθούν στα/ΑΗΕΜΒγαλάηολης Μέχρι τηνΐΜ47
μ$ τΜφ ppggç κάθε βακήρυξης .

dt eeavepoutwii «βιορουν «  πάρουν ίεύχη θακηρύξεων απύ τη ΔΕΗ/««: 
*^ηλώι«λήέ(ΓραγφοΠραΐΐή9(«ν, τηλ 0791/22191/(0-4Ι0)ήαπάτη ΔΕΗ/ΑΕ- 
nMg y<«oú4l,fp»wlp4f τηλ>40Δ2ΙΙ/έαωτ 213)ύλεςτιςεργόοιμεςημέρες
«·βτΦώρβΐίύ0ι4χριΐ4Μ ‘

ΛΠ0 ΤΗ ΔΗΜΟΣΙΑ 
tnuem OH  HMKTPIIMOY

Προσπαθεί με κάθε τρόπο να... 
ξεφορτωθεί τον οντιθήμαρχά του 
τον Παπαμιχαήλ ο Ανβριανόπου- 
λος παίρνοντας αφορμή από την 
παραίτηση που απείλησε ο γνω
στός ηθοποιός κατά τη διάρκεια 
εκπομπής του ραδιοσταθμού «κα
νάλι 1«  οε ένδειξη—  διαμαρτυρίας 
για την ψήφιση του ενιαίου φορέα 
ραδιοτηλεόρασης από τη Βουλή.

Ετσι χθες ο Ανδριανόπουλος 
σχολιάζοντος την πράξη του Πα- 
παμιχαήλ είπε:

/ Βέβαια γ η  μένα επίσημα το θέ
μα δεν υπάρχει μια και δεν μου 
υπεβλήθη καμία παραίτηση. Επει
δή όμως γνωρίζω πως ο κ. Παπαμι- 
χαήλ είναι οοβαρός άνθρωπος και 
ζυγίζει καλά τις κουβέντες του εί
μαι σίγουρος πως θα το κάνει για 
να εκπμηθεί με τον τρόπο αυτά το 
ιδιαίτερο βάρος της πράξης τους.

Βέβαια για να «χρυσώσει το χά
πι* έπλεξε και το εγκώμιο του α- 
νπδημάρχου του, γεγονός όμως 
που δεν μπορεί να απστελέοει 
τροχοπέδη στην πραγματοπούμιη 
του σκοπού του που όπως αποκα
λύπτεται είναι το «φάγωμη» του 
Παπαμιχαήλ.

Παράλληλα όμως, θέλοντας να 
αποεκιάοει και τα «συγχαρητήρια» 
της μειοψηφίας έβαλε τους αν
θρώπους του στο «κανάλι 1« να ζη - 
τήοουν και τη γνώμη του συμβού
λου του συνδυασμού «Δημοκρατι
κός Πειραιάς· και πρώην ανπδή- 
μαρχου Χρήστου Πατραγά. Αυτός 
όμως κατάλαβε που είχε την πρό
σκληση αυτής και την κατάγγειλε 
από τον ίδιο σταθμά στο λαό του 
ΠτιρηιΑ Tny»wr(y|.A«i είπε:

Ν τα ή ς παπάς 
τραυμάτισε ^  

συγχωριανό του
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

ΠΕΝΗΝΤΑΕΝΝ1ΑΧΡΟΝΟΖ ιερέ
ας προσπάθησε να.-λύσει τις οι
κονομικές διαφορές, που είχε με 
τον 42χρονο Σταύρο Αρίτογλου 
χτυπώντας τον στο κεφάλι με γε 
ωργικά εργαλείο.

Δράστης είναι ο Ελευθέριος Α · 
ριτογγίδης ο οποίος μετά το επει- 
οόδιο εξαφανίστηκε και αναζητεί* 
ται απ' η ς  τοπικές αρχές.

Ο  παθών μεταφέρθηκε και νο
σηλεύεται στο νοσοκομείο «Αγία 
Σοφία«.

Το imoupycío Εξωτερικών 
υπέρ της «Μπόινγκ»!

•  ΣΥ Ν ΕΧ ΕΙΑ  από τ η  σ ε λ . 1 
που θεωρεί την αμερικανική ε 
ταιρία υπόχρεη φορολογίας για 
τις δραστηριότητές της πουανα- 
πτύοει στην Ελλάδα, έστω m αν 
αυτές γίνονται σπς αμερικανι
κές βάσεις, η  «Μ ιό ίν γ κ · προοέ- 
φυγε στο Συμβούλιο Επικρά
τειας.

Σύμφωνα με πληροφορίες η  νο
μική υπηρεσία του υπουργείου Ε
ξωτερικών θεωρεί άη οι διεθνείς 
συμβάσεις, που καθορίζουν τους 
όρους εργασίας των Αμερικανών . 
υπαλλήλων, υπερισχύουν της ελ
ληνικής νομοθεσίας.

■Μου ζητάτε την άποψή μου πά
νω στο νόμου που ψηφίστηκε χθες 
στη Βουλή για τον Ενιαίο Φορέα 
Ραδιοτηλεόρασης. Εύκολα αντι
λαμβάνεται κανείς ά η  ζητάτε την 
«άλλη άποψη« επιδιώκοντας έτσι 
να δώσετε λύση στο απρόβλεπτο 
δεοντολογικά πρόβλημα που δη- 
μιουργήθηκε χθες (προχθές) βρά
δυ . _  στο «κανάλι 1» με την αυθαί
ρετη χρησιμοποίησή του για άοκη- 
ση ανηκυβερνητικής πολιτικής 
από το Δ. Σύμβουλο και ανηδή- 
μαρχο Δ  Παπαμιχαήλ, ο οποίος 
μάλιστα διαμαρτυρόμενος έθεσε 
«ηρωικά« με ταυτόχρονη δήλωσή 
του την παραίτησή του στο Δήμαρ
χο. Αν πιστεύει πράγμση σ’ αυτά 
που δήλωσε θα μας επιτρέψει να 
του υποδείξουμε ά η  οι παραιτή
σεις υποβάλλονται γραπτά, στον 
αρμόδιο νομάρχη. Πρέπει εικτέ- 
λους να ανπληφθείο κ. Παπαμιχα- 
ήλ άη άλλο πράγμα ο Δήμος και 
άλλο το θέατρο.

Στην προσπάθειά σας λοσιόν 
αυτή, δηλαδή να εξισορροπήσετε 
τις αυθαιρεσίες του κ. Παπαμιχα- 
ή λ  και τις δικές σας ευθύνες, α
σφαλώς αρνούμαι προσωπικά να 
πάρ<| lâipoç·»

Σύμφωνα με άλλες πληροφο
ρίες μας ο Παπαμιχαήλ δεν φαίνε
ται διατεθειμένος να υποβάλει 
γραπτή παραίτηση, κάπ που μέχρι 
αργά χθες το βράδυ καίτοι μεσο
λάβησαν 48 ώρες από τότε που το 
προανάγγειλε δεν είχε κάνει.

Το  γεγονός αυτό προκάλεοε και 
τη χθεσινοβραδυνή δήλωση του 
Ανδριανόπούλου που φαίνεται 
πως έφτασε σ’ αυτά το σημείο α
φού δ ε ν _  απέδωσαν οι πιέσεις 
που αοκήθηκαν στον ανπδήμαρχο 
παρασκηνιακά για να υποβάλει 
γραπτή παραίτηση.

0α yfvei έρευνα 
σε βάρος του 

Αικαυτή Σερρών
¿¡τό το  Α νώ τα το  Δ tx a - 

jfiXÓ Σ νμ β ο νλ ιο  ττήρα- 
μ  γην π αρα κάτω  e m -  
αΐόλν’·

,Το χθεσινό δημοσίευμα 
ιης εφημερίδας σας, για 

κατάσταση της Δίκαιο- 
ώνης στο Νομό Σερρών, 
¿ατά το μέρος που αφήνει 
νο εννοηθεί αδράνεια υπη
ρεσιακών παραγόντω ν, 
gjjjY αντιμετώπιση καταγ- 
y e W v· σε βάρος δικαστή 
Σερρών, είναι αβάοιμο. δε
δομένου όπ η μετάθεση 
γου δικαστή στον οποίο α- 
ναφέρεται, έγινε ήδη, για υ
πηρεσιακούς λόγους, με 
Γψόταση του αρμόδιου Επι
θεωρητή και με απόφαση 
του Ανωτάτου Δικαστικού 
Συμβουλίου που συνέρχε
ται μόνο κατόπιν ερωτήμα
τος του υπουργού Δικαιο
σύνης. ο δε έλεγχος των 
καταγγελιών κατά του δικα
στή αυτού, που δεν έγιναν 
εγγράφως, θα γίνει κατά τη 
νύμφη διαδικασία.

Για την ενημέρωση των α
ναγνωστών σας παρακα- 
λούμε να δημοαευθεΐ το 
παρόν.

Μ ε τιμή 
0  Γραμματέας του 

Ανωτάτου Δικαστικού 
Συμβουλίου 

ΓΕΩΡΓΙΟΣ Φ Λ Ω Ρ Ο Σ». 
Σ Η Μ Ε ΙΩ Σ Η  κ Α Υ Ρ Ι Α -  
Ν Η Σ » ;  Κ α τ '  αρχάς χ α ι- 
ρόμεδα π ο υ  το  Α νώ τα το  
Δ ικα στικό  Σ υ μ β ο ύ λ ιο , 
γΐα πρώτη φορά, α ν  δεν  
κάνουμε λάθος, α π α 
ντάει σε κ α τα γγελία  ε 
φημερίδας. Ε λ π ίζ ο υ μ ε  
•ε πως ο έλεγχος γ ια  τη ν  

συμπεριφορά του  δ ικα 
στή των Σερρώ ν θα ε ίνα ι 
εξονυχιστικός κ α ι σε  
βάθος για  να  λάμφ ει η  α
λήθεια, γύρω α π ό τη  
δραστηριότητα το υ  π α 
ραπάνω κυρίου  π ο υ  κ α -  
τηγορείται γ ια  π ράμα τα  
*αι θάματα.

Π Ε Μ Π Τ Η  2 3  lo u A to u  1 0 8 7  

Ο Π Ο Σ ΤΟ Ν ΙΖΕ Χ Θ ΕΣ 0 Π Ρ Ο ΕΔΡΟ Σ Τ Η Σ ΔΗ ΑΝ Α Κ Ο Π Η Σ  Π Ε Φ Α Ν Ο Π Ο Υ Δ Ο Σ

Διάλογο για τη ν υφαλοκρηπίδα με τ ο υ ς  
Τούρκους πρέπει να επιδιώξει η κυβέρνηση

Η κυβέρνηση πρέπει να στρέψει 
Τήν προσοχή της στις ελληνο
τουρκικές διαφορές και την επι
θετικότητα της Τουρκίας.

Τη ν  προτροπή αυτή διατύπωσε 
χθες ο πρόεδρος της ΔΗΑΝΑ. Κω- 
οτής Ζτεφανόπουλος, μιλώντας 
στους πολιτικούς συντάκτες, επι-

- Αίτηση για 
ακύρωση 

των εκλογών 
στην ΚΥΔΕΠ

ΣΥΖΗΤΗΘΗΚΕ χθες στο Ειρηνο
δικείο Αθήνας, η αίτηση 138 αντι
προσώπων Ενώσεων Γεωργικών 
Συνεταιρισμών, με την οποία ζη
τούν να ακυρωθεί η  εκλογή διοί
κησης στην ΚΥΔΕΠ.

Με την αίτηση ζητείται συγκε
κριμένα να ακυρωθούν οι αρχαι
ρεσίες που έγιναν σπς 27-4-88 
για την εκλογή Διοικητικού και Ε
ποπτικού Ζυβμουλίου στην ΚΥ
ΔΕΠ.

ΚΓ αυτό γιατί η ς  παραμονές 
των αρχαιρεσιών στην ΚΥΔΕΠ, έγι
ναν παράνομα αρχαιρεσίες σε 11 
Ενώσεις Γεωργικών Συνεταιρι
σμών για την εκλογή νέων διοική
σεων με σκοπό να επηρεάσουν το 
νόημα των αρχαιρεσιών στην ΚΥ
ΔΕΠ.

ΥΠΑΡΧΕΙ εντελή όλα τα απαλλα
κτικά βουλεύματα του Συμβου
λίου Πλημμελειοδικών να μελετώ- 
νται από την Εισαγγελία Εφετών, 
για την άοκηση ή  μη εφέσεως.

Τη ν  εντολή έχει δώσει, από το 
ΜάΙο του 1887, ο προϊστάμενος 
της Εισαγγελίας Εφετών κ. Δημή
τρης Βλάχος και την ύπαρξη επι
βεβαίωσε ο ίδιος απαντώντας οε 
σχετικές ερωτήσεις δημοσιογρά
φων, που έγιναν με αφορμή την 
άσκηση εφέσεως σε απαλλακτικά 
βουλεύματα που αφορούσαν γνω
στές περιπτώσεις, με πιο πρόσφα
τη την υπόθεση Μαυράκη -  ΔΕΗ.

Σύμφωνο με την έγγραφη εντο
λή  του κ. Βλάχου, άλα τα απαλλα
κτικά βουλεύματα θα προωθού
νται. μέσω της Εισαγγελίας Πλημ- 
μελειοδικών, στην Εισαγγελία Ε
φετών.

σημαίνοντος συγκεκριμένα ότχ 
«Η κυβέρνηση και ειδικότερα ο 

κ. πρωθυπουργός οφείλουν να ε
πικεντρώσουν την προσοχή τους 
και η ς  προσπάθειές τους στην έ
ναρξη διαλόγου με την Τουρκία 
επί του νομικού θέμστος της υφα
λοκρηπίδας και σε περίπτωση αρ- 
νήοεως της Τουρκίας να ενημε
ρωθούν αμέσως οι κυβερνήσεις ό
λων των χωρών που ενδιαφέρο
ντα! για την ειρηνική διευθέτηση 
της διαφοράς και να καταγγελθεί 
η αντίθετη προς την διεθνή τάξη 
συμπεριφορά της ΤουρΜας.

Ολοι οι άλλοι σχέδιαομοί, στους 
οποίους εξαντλείται ο κ. Παπαν- 
δρέου, χάριν εσωτερικών σκοπι
μοτήτων, είναι καιρός να σταματή
σουν».

Αναφεράμενος στην πρόσφατη 
διατάραξη των ελληνο -  αμερικα
νικών σχέσεων επ’ αφορμή του 
γνωστού υπομνήματος Κήλυ, ο 
πρόεδρος της Δ Η Α Ν Α  κατηγόρη
σε τον πρωθυπουργό για άχρηστη 
βλαπτική μεγαλοστομία και για 
προσχέδιασμένο εντυπωσιασμό 
του Λαού.

Σχολιάζοντας την επιστολή Αρ- 
μακοστ προς τον υπουργό Εξωτε
ρικών Κάρολο Ποπούλκι, ο  πρόε
δρος της Δ Η Α Ν Α  Κωστής Ζτεφα
νόπουλος, διατύπωσε τον ισχυρι
σμό πως δεν περιέχει καμιά 
ανάκληση των καταγγελιών περί 
τρομοκρατών και επαφών μαζί 
τους και πως αν κάποιος ανακάλε
σε τους ισχυρισμούς του, δεν εί
ναι οι Αμερικάνοι, αλλά ο κ. Παπαν- 
δρέου.

Αναφεράμενος στην εσωτερική 
κατάσταση της χώρας, τόνιοε 6 η  η  
ΟΜονομκή ανάκαμψη είναι αδύ
νατη με δεδομένες την πολιτική 
οξύτητα κάι την κοινωνική ανατα
ραχή και πρόσθεσε,πως η  επιθυ
μητή βελτίωση της οικονομικής 
κατάστασης δεν εξαρτάται απο
κλειστικά απ' την πολιτική μετα
βολή, όπως ισχυρίζονται μερικοί.

Ο  τόπος, είπε ο κ. Ζτεφανόπου
λος για την μετά το ΠΑΖΟΚ περίο
δο έχει ανάγκη από περισυλλογή 
και πολιτική ηρεμία, χωρίς οξύτη
τες και φανατισμό, έχει ανάγκη

κοινής προσπάθειας και συνδρο
μής όλων, ώστε να ορθοποδήσου
με οικονομικά. Η ουμμόφωοή μας 
με ορισμένους κανόνες συμπερι
φοράς και η  πειθάρχιση σπς εθνι
κές επιταγές είναι αναγκαίο προϋ
πόθεση για την ανόρθωση της χώ- 
ρας.

Από καρδιακή 
προσβολή 
πέθανε ο 

Α σ τ. Στά γ κ ο ς
ΠΕΘΑΝΕ χθες από καρδιακή 

προσβολή ο δημοσιογράφος Λ - 
στέρης Στάγκος.

Ο  κ. Στάγκος ήταν πολιτικός συ
ντάκτης της εφτήιερίδας «Ελευ
θεροτυπία» από το 1975. Αγωνι
στής της Εθνικής Αντίστασης και 
του αντιδικτατορικού αγώνα, ο Α
στέ ρης Στάγκος υπηρέτησε οε 
όλη του τη ζωή με συνέπεια η ς  
αρχές της ελευθερίας και της δη
μοκρατίας.

Ο  πρωθυπουργός μόλις πληρο- 
φορήθηκε το θάνατό του τόνιοε 
άτι:

■Εκφράζουμε τη βαθιά μας συ
γκίνηση για το  θάνατο του δημο
σιογράφου «  αγωνιστή Αστέρη 
Ζτάγκου. Ο  Στάγκος ήταν ένα από 
τα πιο αγνά και επίλεκτα στελέχη 
της ελληνικής δημοσιογραφίας 
και υπηρέτησε σ' όλη τη ζωή του 
Τις ορχές της δημοκρατίας, της 
προόδου και της ελευθερίας».

Εξάλλου ο γενικός γραμματέας 
Τύπου και Πληροφοριών κ. Σωτή
ρης Κωστόπουλος, έκανε την ακό
λουθη δήλωση:

■Για το θάνατο του συναδέλ
φου, φίλου και συναγωνιστή στους 
αγώνες για τη δημοκρατία, Αστέ
ρη Ζτάγκου, έχω να πω μόνο τού
τοι είναι δύοκρλο να περιλάβεις 
οε λίγες φράοεις τη  συγκίνηση 
που οε διακατέχει όταν ένας ά
ξιος και σεβαστός σύντροφός σου 
φ εύγα απ' τη ζωή».

Για κατασκοπεία ο Μεγαλοκονόμος

Διαμαρτύρονται οι μηχανικοί για 
τη ν ανάθεση των έργων σε ξένους

ΓΗ δυοαρέσκειά τους προς 
την κυβέρνηση εκφράζουν οι 
φ°Ρεις των πολιτικών μηχανικών 
εργοληπτών και μηχανολόγων η
λεκτρολόγων y »  την ανάθεση 
"fr κατασκευαστικών έργων οε 
ξένες εταιρίας.

&  χθεσινή σύσκεψη τω ν εκ- 
προσώπων των φορέων της Σ Α -  
L · · 8 0  κα  ΓΙΕΔΜΕΔΕ, στην 
ama αιμμετείχαν τοπογράφοι 
5? εκπρόσωποι των Ελληνικών 
Τραπεζών, τονίστηκε ότι οι napa- 

αοοείς έχουν, μείνει έξω

από την διαδικασία των μελετών 
για τα έργα της ζεύξης Ρίου~ 
Ανπρίου και των Ολυμπιακών α
γώνων. Και δεν είναι η πρώτη 
φορά τόνισαν οι εκπρόσωποι των 
παραπάνω φορέων, αφού η ανά
θεση των έργων σε ξένες εται
ρίες αποτελεί επιδημικό φαινό
μενο στην Ελλάδα. Ενώ παράλλη
λα ο  τρόπος χρηματοδότηοεώς 
τους δεν είναι ενδεδειγμένος.

θ ’ αγωνιστούν, τόνισαν, για 
την Ελληνικοποίηοή των κατα
σκευών

Εισοδήματα... πείνας δηλώνουν
• J l NEi E1A 0 0 6  τη  ο ε λ . 1
ΤΟ ότι υπάρχει νέο μετά την προ- 
Χθεοινή ουνάνηιση τόνιοε άη σή- 
Μ*ρα θα δοθούν στην δημοσιότη
τα τα απομαγνητοφωνημένα πρα
κτικά τυν συνεδριάσεων στα ο
ποία δεν φαίνεται πουθενά κάποια 
θθομευοη του υπουργείου απένα- 
« ι  στους γιατρούς, ούτε παλαιό- 
τερα ούτε μετά την αναστολή της 
απεργίας.

Ακόμη ο κ. Τσοβόλας κατηγόρη
σε τους προέδρους των θύο ιατρι
κών σωματείων (α ιχ  και Ι Χ Α )  άη 
επειδή υποχώρησαν στο θέμα της 
απεργίας προσπαθούν με αόριστα 
επιχειρήματα να διακαιολογηθούν 
οτους συναδέλφους ϊους, ενώ πα
ράλληλα τόνιοε άη το  κράτος δεν 
δέχεται προϋποθέσεις γ η  διάλο
γο με τους γιατρούς.

Στην αναφορά των Κ.Κ. Καρα
γκούνη και Γιαννάκη όπ το μέτρο 
του βιάτρητου συνταγολογίου εί
ναι αναποτελεσματικό μέτρο σύλ
ληψης φοροδιαφυγής ο κ. Τσοβό
λας τόνιοε όη είναι αποτελεσμα
τικότατο και όη αυτό αποδεικνύε- 
ται εξ'άλλου από τον θόρυβο που 
δημιούργησαν οι γιατροί για την 
εφαρμογή του.

Τέλος ο υπουργός ψκονομικών 
επισήμανε όη τα μέτρα που εξάγ
γειλε Π κυβέρνηση καλύπτουν 
πλήρυς το ουνταξιοδοπκό θέμα 
και άρα δεν τίθεται θέμα συζήτη
σης *π’ αυτού.
Ε2ΠΑΣΑΝ ΤΑ  ΤΗΛΕΦΩΝΑ ΤΗ Σ  «Α » 

Εσπασαν στην κυριολεξία τα τη
λέφωνα της εφημερίδας μας από 
Τηλεθεατές που στην συντριπτική 
τομς πλειοψηφία επιδοκίμασαν 
την ακλόνητη θέση του κ. Τσοβό
λα τονίζοντας τη σοβαρότητα των 
επιχειρημάτων του ενώ αντίθετα 
εξέφροοον την αγανάκτησή τους 
γ,α γη στάση των γιατρών που 
στρέφονται ενάντια στο δικαίωμα 
του κρότους να φορολογεί με I- 
οους όρου« όλους τους πολίτες.

ΑΕΝ ΠΡΟΚΕΙΤΑΙ ΝΑ 
ΥΠΑΝΑΧΩΡΗΣΕΙ 
Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ

ΚΑΜΙΑ υπαναχώρηση ócv é κα·

θ α  κληθεί και ο πτέραρχος Κουρής
Φ ΣΥ Ν Ε Χ ΕΙΑ  από τη  ο ε λ . 1 τοανικό γεγονότα του Ιουλίου του
τικού που συγκεντρώνει τερά- '  ι · 7Α  
οπές γνώσεις, πείρα αλλά και 
κοινή αποδοχή, για το αν υπήρχε 
η  δυνατότητα μετά τον Α ’ Αττίλα 
και πριν εκδηλωθεί ο  δεύτερος, 
αποστολή στρατιωτικής βοή
θειας στην Κύπρο και κυρίως αε
ροπλάνων.

Επίσης, σύμφωνα με καλές 
πληροφορίες, πρόκειται να υπο- 
στηριχθεί η  πρόταση του Δρετ- 
τάκη για κλήτευαη του Καραμαν
λή  και του Μαύρου, προς παροχή 
διευκρινήσεων επί κενών που α
φήνουν τα υπομνήματά τους.

Ακόμη θεωρείται πολύ πιθανόν 
ύ η  θα κληθούν και Κύπριοι πολιτι
κοί που έξη σαν από κοντά όλα τα

Δονό το βράδυ, η εκτίμηση έ - 
νη,Μίν πολιτικών κύκλων ήταν όη 
1,7 V  δεν θα αποτολμήσει αποχώ- 

τη δικαιολογία της κλή- 
!?” ]1Γτου Ζί γδη -  κάη που πρότι- 
«πϋ δεν θέλει ο Ιδιος ο Καραμαν 
ι ΐ ζ  Τγκ π ί 1 *°*ν* ΥΨώμη θα πι- 
ατίύει ότι φοβούνται τον Ζίγδη 
ΚβΓ  θέλουν να του κλείσουν το

μεα»θεί, όι πολλοί βουλευ- 
-  μέλη της Επιτροπής, 

Λ ^ Τ ο ν »* ·* ™  ^  ΥΡβΜΜέ» Κα- 
2 * 5 α  έχουν διαμηνύσει της 
£ Ώ ε ς  τους αλλά και τις ανη- 
ϊ ω ί τ ^ ς  όπ  η γραμμή είνα,λά- 
Κ ί ,  θα προκαλέσει ζημιά, ηλην 
Γ*£τΗναι υποχρεωμένοι να πει-

κοί που έξη σαν από κοντά όλα τα

! Μπράβο ΛυμπέριΓκαλά έκανες 1
| ·  ΣΥΝΕΧΕΙΑ από τη οελ. 1 *
■ τε ία  θα μπορούσε να  γ λ ιτ ΰ ο .. .¿ ν ο σ ω ρ ό  άσκοπες και 
.  π ροκλητικές δαπάνες τιςοπηΐ χ ίο ΐ βλέπ ουμε να γ ίν ο - 
| νται καθημερινά γύρω  μας ^ „ Α ίε ς  τελικά  Π Λ Η Ρ Ω ·
. Ν Ο Υ Ν  οι φ ο ρ ο λο γο ύ μ ε νο ι1(01 ̂  ό*10

Π Α  ο κ εφ θ είτε π.χ. πόοα νΜ  .  ©α μπορούσε να γλ Η  
| τω νε  τ ο  κράτος α ν π ε ρ ι ο ρ ι ^ ψ ό 'τ ^ ο φ ο ρ ί α  τω ν κρατι- 
,  κών και στρατιωτικών β υ ϊο Ι? ν * ^  που κάθε μέρα, σ ε
■ 24ωρη βάση, α λω νίζουν τ η ^ / ’Ί ^  γα εξυ π η ρ ετή σ ο υ ν
| τις  α νάγκες τω ν διαφόρων ¿Γ.00 ^ ο ά κ η δ ω ν ,  ή  να  κ ο υ - 
I  βαλάνε η ς  γυ ναίκες και τους για  ψ ώ νια

ν «  το υπουργοίο Οικονομικών 
στο θέμα τω ν βιάτρητων συντα
γώ ν' που πρέΐΜΐ να χρήσιμο, 
ποιούν οι γιατροί.

Αυτό δήλαισ« κατηγορηματικά 
χθ«ς στη Βουλή ο υπουργός Οικονο
μικών Δημ. Τσοβόλας, απαντώντας 
σ« σχετική-παρατήρηση του βουλ€υ- 
τή του ΠΑΣΟΚ Βασίλη Αγορά στη.

Β. ΑΓΟΡΑΣΤΗΣ: Διάβασα χθ«ς στον 
ημερήσιο Τύπο όη υπανσχώρησ« η 
κυβέρνηση και αντστάλη η απ<ργ(α 
των γιατρών; '

Εάν. κύρκ υπουργέ, ο διάλογος 
που κάνατε και σωστά, μ« τους για
τρούς και μ< τον υπουργό Υγ<1ας 
Πρόνοιας, αφορούσ« θέματα της τά- 
(*ώς τους, καλά κάνατ« και τα «πιλύ- 
οατ(. Εάν όμως αφορούσ« υπαναχώ
ρηση στο θέμα των διάτρητων συ
νταγών, ti ναι πελώριο σφάλμα σας!

Ο  ελληνικός λαός «π<κρότησ« την α
πόφασή σας αυτή, γιατί κάποτ«, εν 
πόση περίΓττώσει, θα πρέπει να μπει 
ένα φράγμα στην Φορολογική ασυ
δοσία και φοροδιαφυγή .ορισμένων 
κοινωνικών τάξ«ων. Είναι αδιανόητο 
ο δάσκαλος, ο καθηγητής, ο γεωπό
νος, ο μπακάλης της γειτονιάς, ή ο 
μανάβης, ή ο κρεοπώλης, να πληρώ
ν «  περισσότερα από τους επώνυ
μους γιατρούς.

ΔΗΜ , ΤΣΟΒΟΛΑΣ: Δεν έγινε καμιά 
υπαναχώρηση στο θέμα των διάτρη
των συνταγών.

Το μόνο που Ο Πανελλήνιος Ιατρι
κός Σύλλογος ζήτησ«, είναι αυτό που 
«γώ έλεγα εδώ και ένα μήνα, να στεΙ- 
λουν τους εκπροσώπους τους οτην 
επιτροπή, της οποίας η λειτουργία 
διακόπηκε με την αποχώρησή τους 
και πέρα από αυτό, τίποτε άλλο. Η 
θεωρημένη συνταγή, που ισχύει από 
τις 16 Φλεβάρη, ισχύει και θα εξακο
λουθεί να ισχύειΙ

ΣΩΤΗΡΗΣ ΖΟΦΟΣ

Τρεις ώρες 
χαίρίς Μετρό

■  σ υνέχεια  από ο ε λ . 5 
ααν στα προβληματικά σημεία 
της γραμμής δεν μπόρεσαν να 
αποκαταστήοουν τη βλάβη λόγω 
του ότι οι σιδηροτροχιές στα τμή
ματα αυτά είναι καινούργιες και 
υπάρχουν κάποια προβλήματα 
στην επαφή τους με την ξύλινη 
βάση της γραμμής.

Η  διακοπή της κυκλοφορίας 
δημιούργησε αρκετά προβλήμα
τα στο επιβαπκό κοινό δεδομέ
νου ότι το μετρό εξυπηρετεί το 
τμήμα Ομόνοιας -  Πειραιά, έξι 
συνοικίες και το λιμάνι

Τα προβλήματα θα ήταν μεγα
λύτερα αν η διακοπή ουνέβαινε 
οε ώρες αιχμής δηλαδή λίγο με
τά τις 2  το μεσημέρι όπου οι ερ
γαζόμενα τελειώνουν τις δου
λειές τους και επιστρέφουν στα 
σπίτια τους. Πάντως πρόβλημα 
οαν το χθεσινό είχε δημιουργη- 
θεί και τις προηγούμενες μέρες 
λόγω της υψηλής ζέστης που 
πλήττει την περιοχή ίης  Αττικής.

ΖΗΤΕΙΤΑΙ γυναίκα γ·α να προ
σέχει ηλικιωμένη κυρία στην 
Κεφαλονιά.

Π ληρο φ ορίες 3229688
(πρωί) και 8825088 (απόγευ
μα).

•  Σ Υ Ν Ε Χ Ε ΙΑ  από τ η  σ ε λ . 1 
ονόματα των δημόσιων προσώ
πων που, κατά τη δήλωσή του, 
εργάζονταν για τη ν  εξυπηρέτη
ση τω ν σοβιετικών συμφερό
ντων.

Ο  κ. Μητσοτάκης βέβαια δεν 
ανέφερε κανένα όνομα. Ο  θόρυ
βος όμως και η  πολιτική εκμετάλ
λευση είχαν γ ίν ε ι

Οι μετέπεσα εξελίξεις όμως 
δεν δικαίωσαν τις προσδοκίες 
του κ. Μητσοτάκη και των συν 
αυτώ, καθώς:
- Σ τ ι ς  10 Μαρτίου 1987 εκδόθη- 
καν οι υπ ’ αριθμ. 807/87 και 
809/87 προτάσεις των εισαγγε
λέω ν κ.κ. Ευθύμιου Στάμου και 
Ηλία Γκούμα αντίστοιχα, με τις 
οποίες ζητούνταν η  απαλλαγή 
των Μιχαήλ Μεγαλοκονόμου και 
Νικολάου Πσπτσούλη από τις κα
τηγορίες που τους βάρυναν.
-  Ο  πρώην υποπλοίαρχός του 
Πολεμικού Ναυτικού Βασίλειος 
Σερεπίσιος, ο οποίος είχε επί
σης κατηγορηθεί γ α  συνεργασία 
με τον Μποχάν, και είχε παραπε- 
φθεί στο Διαρκές Ναυτοδικείο 
Πειραιά με τη ν  κατηγορία της 
«διαρροής πληροφοριών προς 
ξένη δύναμη», αθωώθηκε πανη
γυρικά.

Αλλά  και ο Βιος ο  πρωθυπουρ
γός Ανδρέας Παπανδρέου είχε 
χαρακτηρίσει σαν «αστεία» την 
υπόθεση Μποχάν, σε ομιλία του 
στη Βουλή.

Ενώ λοιπόν όλα έδειχναν ό η  η 
υπόθεση «ξεφούσκωνε» και κατά
ληξή της θα ήταν το αρχείο, έρχε
ται το βούλευμα του Συμβουλίου 
Πλημμελειοδικών που δημιουργεί 
νέα δεδομένα.

Γιατί δεν είναι μόνο, ά η  παραπέ
μπει τον Μεγαλοκονόμο στο Κα- 
κουργιοδικείο με τη βαριά κατη
γορία της «κατασκοπείας», αλλά 
άη γιο πρώτη φορά αποκαλύπτε
ται ά η  ο κατηγορούμενός είχε εκ- 
παιβευθεί στη Σοβιετική Ενωση 
στη χρήση μικροφίλμς. Στη Σοβιε
τική Ενωση τον είχαν φυγαδεύοει 
οι Σοβιετικοί αξιωματούχοι που 
τον χειριζάντουοαν..

Τ Ο  ΒΟΥΛΕΥΜΑ
Τρία άτομα παραπέμπονται στο 

Μικτό Ορκωτά Κακουργιοδικε ίο Α 
θήνας, με το  υπ’ αριθμ. 3325/87 
βούλευμα του Συμβουλίου Πλημ- 
μελειοδικών.

Συγκεκριμένα παραπέμπονται 
οι Μιχαήλ Μεγαλοκονόμος, υπάλ
ληλος της ΣΤΑΝΤΑΡ ΕΛΕΚΤΡΙΚ 
(θυγατρική της ΙΤΤ) για «κατασκο
πεία · (κακούργημα) και οι Κων/νος 
Λυπουζάκης, Αρτεμις Τοιροξίδου, 
διευθυντής και υπάλληλος αντί
στοιχα της ίδιας εταιρίας, για «πα
ραβίαση μυστικών της πολιτείας» 
από αμέλεια (πλημμέλημα).

Σύμφωνα με το κατηγορητήριο, 
οι παραπεμπόμενοι έδιναν πληρο
φορίες στους Σοβιετικούς για το 
πρόγραμμα κατασκευής του α
ντιαεροπορικού ηυραύλου ΓτΙν- 
γκερ. Το  έργο είχαν αναλάβει έξι 
χώρες -  μέλη του ΝΑΤΟ, το κυριό- 
τερο μέρος όμως του προγράμμα
τος είχαν αναλάβει η  Ελλάδα και η 
Δυτική Γερμανία.

Ειδικότερα η  Τοιροξίδου, ύστε
ρα από ειδική εξουσιοδότηση του 
Αιπουζάκη, πήρε από την Υπηρε- 

*οΙα Πολεμικής Βιομηχανίας (ΥΠΟ- 
ΒΙ) στοιχεία σε ολάιτς για την κα
τασκευή του πυραύλου και τα το
ποθέτησε οε ειδικά δωμάτιο, στις 
εγκαταστάσεις της ΣΤΑΝΤΑΡ ΕΛΕ- 
ΚΤΡΙΚ. Ο  Μεγαλοκονόμος, με τη 
σειρά του, άνοιξε το δωμάτιο, πή
ρε 3.000σλάπς με το υλικά για τον 
πύραυλο και τάδωοε στον Σοβιετι
κά αξιωματούχο Κοντζαρούκ -  
στέλεχος της εμπορικής αντιπρο
σωπείας της Σοβιετικής Ενωσης 
και βοηθά του Μποχάν -  με τον 
οποίο συνεργαζόταν.

Ο  Κοντζαρούκ, αφού φωτογρά
φισε τα ολάιτς, τα έδωσε πίσω στο 
Μεγαλοκονόμο που τα τοποθέτη
σε ξανά στο δωμάτιο.

Το  κυριότερο σημείο όμως του 
βουλεύματος, αφορά την «εκπαί
δευση« του Μεγαλοκονόμου στη 
Σοβιετική Ενωση.

Οπως αναφέρεται συγκεκριμέ
να. τον Μεγαλοκονόμο έστειλαν 
στη Σοβιετική Ενωση οι αξιωμα- 
τούχοι του καθεστώτος που τον 
•χειρίζονταν» (Κοντζαρούκ. Καλί- 
νυν κ.ά.) μέσω Αυστρίας. Για την 
ακρίβεια αναφέρεται. άη τον «φυ- 
γάδευσαν» με το ψεύτικο άνομα 
•Βυθούλκας». Στη Σοβιετική Ενω
ση εκπαιδεύτηκε στη χρήση μι- 
κροφίλμς.

Το  Συμβούλιο ζητάει να μη γίνει 
κατηγορία εναντίον του Μεγαλο
κονόμου για το άλλο σκέλος της 
κατηγορίας, άη δηλ. έδινε στους

Σοβιετικούς τηλεπικοινωνιακά υ
λικό από προσπέκτους και πληρο
φορίες από τηλεπικοινωνιακό υλι
κό του ΝΑΤΟ, εκμεταλλευόμενος 
τη βέαη του στη θυγατρική της Π Τ  
(η οποία προμηθεύει το  στρατό 
της με τηλεπυΜΝνωνιακά υλικά).

Σ ’ αυτά το  σημείο τα μέλη του 
Ζυιφουλίου ταυτίζονται με την 
πρόταση του κ. Στάμου. Η  απαλλα
γή  γ ι ' αυτό το  οκέλος της κατηγο
ρίας προτεΙνεται με το  σκεπτικά, 
ά η  « η  αν ακόμη δόθηκαν πληρο
φορίες αυτής της μορφής, δεν υ
πάρχει αδίκημα, γιατί τέτοιες πλη
ροφορίες μπορούν «  Σοβιετικοί 
να προμηθευτούν και από άλλες 
πηγές.

Με το IBto σκεπτικό ο  κ. Στάμος 
είχε κάνει απαλλακτ ική  πρόταση 
και γ η  το  θέμα του πυραύλου. Συ
γκεκριμένα υποστηριζόταν στην 
εισαγγελική πρύτοοα  άπ η  γερ
μανική εταιρία LORANCE. που είχε 
εκπονήσει τα σχέδια για την κατο- 
σκευή του πυραύλου, ε(χε βύοκ ι 
τα σχέδια αυτά και σ ' άλλες εται
ρίες και δεν τα είχε χαρακτηρίσει 
ααν απόρρητα, γ ι' αυτά και δεν 
φυλάγονταν σε ειδικά δωμάτιο για 
απόρρητα έγγραφα.

Σημειώνεται, ά η  ο Μιχαήλ Με
γαλοκονόμος παραδέχθηκε πως 
έδωσε κάποιες πληροφ ορίες 
στους Σοβιε τικούς, ασήμαντες ό
μως. Το  έχανε, όπως είπε, ύστερα 
από εκβιασμούς των Σοβιετικών, 
m  οποίοι εκμεταλλεύτηκαν την α
νάγκη του να πάει στη Σοβιετική 
Ενωση για θεραπεία.

Σε έρευνα δε που είχε γίνει 
βρέθηκαν στην κατοχή του, κρυ
πτογραφικοί κώδικες μπρελόκ με 
κρυμμένο μικροφακό ανάγνωσης 
μικροφίλμ, ειδικό χαρτί αοράτου 
γραφής, ραδιόφωνο με ανεπτυγ
μένη κλίμακα βραχέων για τη λή
ψη μηνυμάτων οε προκαθορισμέ
νες συχνότητες, σημειώσεις χει
ρισμού πομπού και άλλα αντικεί
μενα.

Π Α  ΠΙΠΠΧΟΥΛΗ 
Τη ν  απαλλαγή του ηλεκτρονι

κού Νικολάου ΓΧππσούλη αποφά
σισε το Συμβούλιο Πλημμελειοβι- 
κών Αθήνας με το υπ* αριθμ. 
3324/87 βούλευμά του.

Με το βούλευμα γίνεται δεκτή η 
πρόταση του εισαγγελέα κ. Γκού
μα.

Ο  Νικόλαος Πππτοούλης κατη- 
γορούνταν, ά η  πούλησε στους Σο
βιετικούς μια λυχνία, η οποία χρη
σίμευε για στρατιωτικούς σκο
πούς. f

Με το βούλευμα υιοθετούνται 
οι ισχυρισμοί του κατηγορουμέ
νου, σύμφωνα με τους οποίους 
πούλησε τη  λυχνία στα πλαίσια ε
μπορικών συναλλαγών που είχε με 
τους Σοβιετικούς και άη δεν ε -  
πρόκεπο για απόρρητο υλικά, α
φού η λυχνία διετίθετο ελεύθερα 
στην αγορά.

Επομένως οι Σοβιετικοί ήταν οε 
θέση'να πληροφορήθούν για τη 
λυχνία και από άλλες πηγές.

ΛΕΥΤΕΡΗΣ ΚΑΝΑΣ

Αυριανή
Π Α Ν Ε Λ Λ Η Ν ΙΑ  Κ Α Θ Η Μ ΕΡ ΙΝ Η  

Π Ο Λ ΙΤ ΙΚ Η  -  Ε Φ Η Μ Ε Ρ ΙΔ Α

Δ ή μ η τρ ο ς  11 Τ . Τ .  1 7 7 -7 8  
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Εκδ ό τη ς -  Δ ιε υ θ υ ν τή ς  
ΙΩ Α Ν Ν Η Σ  Γ Α Β Ρ ΙΕ Λ Α Τ Ο Σ  

θ α γ έ ν ο υ ς  34 Α Θ Η Ν Α

Τη λέφ ω να  Σ ύ ν τ α ξ η ς  
34.24.090 -  34.24.023 ( 
34.24.137 -  34.24.064 
34.24.334 -  34.24.175 

34.24,054

Τ Ε Λ Ε Ξ  218440 G A K  G R

Τ μ ή μ α  Διαφ ημίσεω ν 
Δ η μ ο σ ιεύ σ ε ω ν

Ε ρ μ ο ύ  6  -  7ος όροφ ος 

Τ η λ .  3233283 -  3233654 
3229688 -  3241956 

' ·

ΓΡ Α Φ ΕΙΟ  Θ Ε Σ Σ Α Λ Ο Ν ΙΚ Η Σ  
Κ α ρ ό λο υ  Ν τ η λ  6 
Τ η λ .  031/279282

ΤΙΜ Η  Φ Υ Λ Ο Υ  20 Δ Ρ Χ .

Σ Υ Μ Π Ε Ρ ΙΛ Α Μ Β Α Ν Ο Μ Ε Ν Ο Υ  
ΚΑΙ Τ Ο Υ  Φ Π Α  *


